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Den 13. november 2023. 

 

Referat, Lokal forenings bestyrelsesmøde (LFB) – Veteranhjem Aalborg 

 

Deltagere:  Per Frederiksen, Søren Matz, Gitte Visborg, Morten Møller, Karsten H. 

Petersen, Martin Troelsen og Karsten Eriksen 

Gæst: VHA nye leder Flemming Vesterby Agerskov 

Afbud: Michel L. Riise 

 

Tid:  13. november kl. 18.00 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Orientering fra Formanden 
3. Leder VHA 
4. Aktivitetsudvalg 

a. Juleaktiviteter (Søren) 
b. Ikke budgetteret aktiviteter (Søren) 
c. WordPress og Podcast 

5. Regnskab / Økonomi  
6. Projektor 

a. Udestue, nye møbler. Ude og inde 
b. Terrasse, pavillon, afskærmning 

7. SoMe 
8. Evt. 
9. Næste møde i LFB 

 

 

Ad. 1 Dagsorden godkendt 

Ad. 2 Formanden har rykket Carsten Brandt for undersøgelsen, har endnu ikke 

modtaget svar. 
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 Formanden har forespurgt kommunen om en pris på et skilt der viser hen til 

VHA. (Etableringspris kr. 6.000,00) 

 Opfordring til bestyrelsen, send emner til dagsorden når de dukker op, man skal 

ikke vente til selve dagsorden kommer. 

Ad. 3 VHA nye leder præsenterede sig selv med følgende nøgleord. 

• Det vigtigste er at det er et hjem man møder 

• Ikke noget med en masse paragraffer 

• Står som en person der snakker lige ud af posen og forventer det samme 

• Tåler ikke at folk lyver 

• Vi skal behandle hinanden ordentligt 

Ad. 4a Adventsarrangementer for veteraner med pårørende afholdes henholdsvis  

 d. 3, 10 og 17 december (Tovholder Søren Matz) 

Ad. 4b Juleaften Gitte Visborg undersøger om der er interesse og tilbyder at stå for den 

 Julefrokost d. 9 december i samarbejde med DIF Soldaterprojekt (Tovholder 

Karsten Eriksen) 

Ad. 4c Søren Matz fremlagde forslag om kursus i WordPress med budget på kr. 

6.000,00 

 Søren Matz fremlagde forslag om kursus i oprettelse af Podcast med budget på 

kr. 6.000,00 

 God debat om begge emner, foreløbig konklusion – Flemming Agerskov 

undersøger om der er interesse  

Ad. 5 Regnskab og økonomi gennemgået 

Ad. 6 Emnet gennemgået, Søren Matz kommer med et forslag til en fremtidig 

indretning 

Ad.7 Karsten H. Petersen gennemgik hvilke tiltag han foreløbig har gjort, samt tal på 

hvor mange flere der allerede nu har interageret med VHA SOME-platformene 

siden vi flyttede opslagene over på den offentlige platform.  

 Konklusion, tallene taler for sig selv det er klart den vej der skal kommunikeres. 

Flertal for at Karsten fortsætter det fremragende arbejde. 

Ad. 8 Snak om Social Skills kursus, der arbejdes videre med emnet 

Ad. 9 Næste møde 12. december kl. 17.30 

 

 


